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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2015/16:505 Familjehemsplacering av ensamkommande barn

En grupp som är särskilt akut att stödja just nu är de ensamkommande 
flyktingbarnen. Så många som 30 000 ensamkommande barn och unga 
förväntas komma till Sverige under 2015 och sannolikt minst lika många under 
2016. 

Det handlar om barn och ungdomar som har lämnat sin familj och sitt hemland 
och tvingats fly till ett land långt ifrån där de kommer. Samtidigt handlar det 
också om barn och ungdomar som vill studera och bygga en ny framtid i 
Sverige och vara med och bidra till samhället och skapa sig ett nytt liv. 

Därför behöver det generellt sett bli ännu bättre med placering i familjer för 
dem som kommer utan föräldrar, i stället för att barnen blir placerade inom 
institutioner. Familjer främjar på sikt integreringen i det svenska samhället och 
ger en större närhet och trygghet för barnet. Alla insatser som hjälper en ung 
människa att komma in i det svenska samhället är på sikt en investering för 
Sveriges framtid. 

Men anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér: 

 

Vad gör statsrådet och regeringen för att de ensamkommande barnen ska få en 
trygg och snabb familjehemsplacering? 

………………………………………

Thomas Finnborg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-17
Besvaras senast
2016-01-04
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


